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OBČINA SVETI TOMAŽ 

OBČINSKI SVET 

Sveti Tomaž 37 

2258 Sveti Tomaž 

 

Številka: 032-0001/2022 

Datum:   29. 5. 2024 

 

Z A P I S N I K 

 

12. redne seje Občinskega sveta Občine Sveti Tomaž, ki je bila v sredo, 29. 5. 2024, ob 18. 

uri v prostorih kulturnega doma Sveti Tomaž, Sveti Tomaž 44, 2258 Sveti Tomaž. 

 

Župan Mirko Cvetko (v nadaljevanju župan), je uvodoma pozdravil vse prisotne. Po uvodnem 

pozdravu je ugotovil, da je seja sklepčna. Prisotnih je bilo 8 svetnikov.  

Seje se je udeležila tudi direktorica občinske uprave Zinka Hartman.  

 

Župan je predlagal razpravo o zapisniku prejšnje seje.  

 

Lea Majcen Bratuša je povedala, da se strinja z celotnim zapisnikom, mogoče bi samo na 9. 

strani zapisnika bil popravek, da je pohvalila strokovne delavce Osnovne šole Sveti Tomaž, 

ki vsako leto spodbujajo šolarje k čim večji udeležbi maratona v Ormožu. To se ji zdi zelo 

pomembno, saj meni, da je naša Tomaževska ekipa ena izmed največjih in je lepo videti, da 

so v takem številu Tomaževski otroci udeleženi na takšnih prireditvah. 

 

Po razpravi je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet 

naslednji 

  

SKLEP št. 114 

 

1. 

Potrdi se zapisnik 11. redne seje s poročilom o izvršitvi sklepov, ki je sestavni del tega 

sklepa. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

Ad/1 

 

Župan je za 12. redno sejo predlagal naslednji 

 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 11. redne seje občinskega  sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 1. skupne seje občinskega sveta Ormož, Središče ob Dravi in 

Sveti Tomaž 

3. Seznanitev o pričetku izdelave občinskih celostnih prometnih strategij za občine 

Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž 
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4. Letno poročilo o izvajanju GJS oskrbe s pitno vodo v občinah Ormož, Središče ob 

Dravi in Sveti Tomaž za leto 2023 

5. Letno poročilo za GJS odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in padavinskih 
voda za občino Sveti Tomaž za leto 2023 

6. Letno poročilo o izvajanju GJS ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2023 

7. Soglasje k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Sveti Tomaž za šolsko leto 2024/2025 

8. Sklep o znižanju plačila staršev za programe v vrtcih v času poletnih počitnic 

9. Sklep o soglasju k ceni pomoč družini na domu 

10. Sklep o članstvu v Skupnost občin Slovenije 

11. Stališče občinskega sveta v zvezi z vlogo Jovana Peševskega za podelitev koncesije 

iz področja zobozdravstva v občini Sveti Tomaž. 

12. Izločitev iz javnega dobra za parc. 1206/8 k.o. Rucmanci 

13. Imenovanje članov v svet OŠ Sveti Tomaž 

14. Imenovanje člana v svet zavoda Zdravstveni dom Ormož 

15. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje 

16. Razno 

 

Župan je predlagal razpravo o celotnem dnevnem redu. Pripomb ni bilo. Predlagal je 

glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov, soglasno je bil sprejet naslednji  

 

dnevni red: 

Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti in potrditev zapisnika 11. redne seje občinskega  sveta 

s poročilom o izvršitvi sklepov. 

1. Določitev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 1. skupne seje občinskega sveta Ormož, Središče ob Dravi in 

Sveti Tomaž 

3. Seznanitev o pričetku izdelave občinskih celostnih prometnih strategij za občine 

Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž 

4. Letno poročilo o izvajanju GJS oskrbe s pitno vodo v občinah Ormož, Središče ob 

Dravi in Sveti Tomaž za leto 2023 

5. Letno poročilo za GJS odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in padavinskih 
voda za občino Sveti Tomaž za leto 2023 

6. Letno poročilo o izvajanju GJS ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2023 

7. Soglasje k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Sveti Tomaž za šolsko leto 2024/2025 

8. Sklep o znižanju plačila staršev za programe v vrtcih v času poletnih počitnic 

9. Sklep o soglasju k ceni pomoč družini na domu 

10. Sklep o članstvu v Skupnost občin Slovenije 

11. Stališče občinskega sveta v zvezi z vlogo Jovana Peševskega za podelitev koncesije 

iz področja zobozdravstva v občini Sveti Tomaž. 

12. Izločitev iz javnega dobra za parc. 1206/8 k.o. Rucmanci 

13. Imenovanje članov v svet OŠ Sveti Tomaž 

14. Imenovanje člana v svet zavoda Zdravstveni dom Ormož 

15. Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje 

16. Razno 
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Ad/2 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti potrditev zapisnika 1. skupne seje občinskega sveta Ormož, 

Središče ob Dravi in Sveti Tomaž. Župan je predlagal razpravo te točke in vprašal prisotne 

ali je kakšno vprašanje glede napisanega zapisnika. 

Mirko Lovrec je dejal, da se je treba v primeru, če bo še takšna seja, nanjo boljše pripraviti. 

Lea Majcen Bratuša je prav tako dejala, da misli, da se vsi strinjajo s tem, da bi se morali 

boljše pripraviti. Mirko Lovrec je nato dodal, da je bilo to objavljeno v medijih in da je ostalo v 

redu.  

 

Po razpravi je župan predlagal glasovanje o potrditvi zapisnika 1. skupne seje občinskega 

sveta Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž.  

Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 115 

 

1. 

 

Potrdi se zapisnik 1. skupne seje občinskega sveta Ormož, Središče ob Dravi in Sveti 

Tomaž. 

 

2. 

Ta sklep velja takoj.  

 

Ad/3 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi s seznanitvijo o pričetku izdelave občinskih 

celostnih prometnih strategij za občine Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž. Borisa 

Novaka je prosil za obrazložitev.    

 

V uvodu je Boris Novak pojasnil začetek postopka celostnih prometnih strategij. Pri tem je 

seznanil svetnike s tem, da so bile občine Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž uspešne 

na javnem razpisu Ministrstva za okolje, podnebje in energijo za izdelavo občinskih celostnih 

prometnih strategij.  

Pridobili so si finančna sredstva v višini pavšalnega zneska 67.200,00 EUR. Pri tem gre za 

dokument v katerem občina želi orisati učinkovito zaporedje ukrepov na področju hoje, 

kolesarjenja in javnega potniškega prometa ter motoriziranega prometa. S pomočjo te 

strategije želijo vzpostaviti trajnostni prometni sistem, ki bo zagotavljal dostopnost do 

delovnih mest, ne samo z motoriziranim prometom, ampak tudi z hojo, kolesom, javnim 

potniškim prometom.  

Opravljal bo socialno izključenost ranljivih skupin predvsem invalidov, starejših, mladih in 

ekonomsko šibkih. Prav tako je dejal, da bodo s to strategijo izboljšali kazalnike, ki so 

bistveni na področju prometne varnosti in vsekakor tudi onesnaženosti  zraka. Postopek 

javnega razpisa je bil že izveden, nanj se je prijavila Fakulteta za gradbeništvo, prometno 

inženirstvo in arhitekturo v Mariboru s ponudbo v višini  60.000,00 EUR.  

Ocenjuje se, da bo proces priprave strategije trajal okrog 11 mesecev. Obsegal bo več 7 

sklopov, ki pa so podrobno opredeljeni v smernicah Ministrstva za okolje, podnebje in 

energijo.  

Trenutno poteka prva faza, katera je dejansko namenjena ureditvi pogojev za delo, torej za 

pridobivanje ustrezne politične podpore. Tu se bodo formirale ožje delovne skupine. Ko bo to 



4 | S t r a n  

 

 

formirano bodo temu sledili nadaljnji koraki, v okviru katerih bo k sodelovanju povabljena tudi 

širša javnost in ključni deležniki iz lokalnega okolja. To so predstavniki invalidov, 

starostnikov, sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, društva, komunala, policija, 

redarstvo in drugi.  

Skozi različne dogodke, kot so javne razprave, delavnice, ankete in intervjuji pa bo mogoče 

izraziti svoje mnenje in predloge o prometnih rešitvah. Občinska uprava je poslala tudi 

ankete, za katere prosi, da jih izpolnijo. Ankete so namenjene ugotavljanju zadovoljstva in 

trenutnega stanja ter predlogi za izboljšave.  

Proces izdelave strategije se bo zaključil z obravnavo in sprejetjem na občinskem svetu. Ta 

dokument pa bo osnova za kandidiranje na razpisih za pridobitev sredstev mobilnosti. Do 

sedaj občina Sveti Tomaž ni imela izdelanega tega dokumenta, sedaj pa bi se to izdelalo in 

bi bila to podlaga za nadaljnje razpise.  

Župan se je zahvalil Borisu ter predlagal razpravo. 

 

Lea Majcen Bratuša je dejala, da so ankete zahtevne ter je potrebno veliko energije, da jo 

izpolniš do konca. Upa, da bodo ankete dale odgovore oziroma, da se bodo dobile povratne  

informacije, ki bodo pomembne za nadaljnjo delo.  

 

Mirko Lovrec je dejal, da upa, da bo ta strategija dobro zajela ta podeželska ruralna področja 

saj meni, da je primerjava Ormoža in naših vasi dokaj težka. Vprašanja v anketi so bila 

velikokrat takšna, ki se na našo občino skoraj ne nanašajo. Sigurno pa je dobrodošla anketa 

kakršnakoli že bo. Verjetno bo prinesla kakšne pozitivne stvari za bodoče načrtovanje. 

Konec koncev vemo, da je velika razlika med nami in občino Ormož, kar se tiče centra, 

drugače pa ima njihova občina podobne vasi, kot so naše in so tiste stvari podobne ter 

dobrodošle. 

 

Župan je pojasnil, da sama naša občina verjetno ne bi bila uspešna na razpisu, zato nas je to  

praktično vodilo k temu, da se vse tri občine vključimo in poskušamo na tak način enotno 

pridobiti sredstva, ki so izredno pomembna.  

 

Lea Majcen Bratuša je dodala, da je to spodbudno, ker moramo sodelovati in smo vseeno 

močnejši vsi skupaj, prav tako pa od tega tudi nekaj vsi pridobimo.  

 

Boris Novak je dodal, da so dejansko nastopili kot konzorcij vseh treh občin. Mirko Lovrec in 

Lea Majcen Bratuša sta pritrdila, da je to tudi prednost in imajo več možnosti. Boris je 

nadaljeval in dejal, da če jih več nastopa skupaj lahko dobijo tudi cenejšega izvajalca. 

Nekatere občine so nastopale posamično in so pridobile ponudbo, ki je bila konkretno višja 

od dodeljenega pavšalnega zneska, tako da morajo razliko sredstev zagotavljati iz 

občinskega proračuna.  

Povedal je še, da se bo za vsako občino delala ločena strategija. To pomeni, da to ne bo ena 

strategija, ki bo zajemala vse tri občine, ampak bo imela vsaka občina svojo strategijo. Ta se 

bo navezovala na probleme, težave, področje, ki pripada posamezni občini, njenega okolja. 

  

Po razpravi je župan predlagal glasovanje o seznanitvi pričetka izdelave občinskih celostnih 

prometnih strategij za občine Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž. 

 

Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 116 
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1. 

 

Občinski svet se seznani s pričetkom izdelave občinskih celostnih prometnih strategij za 
občine Ormož, Središče ob Davi in Sveti Tomaž.  
 

2. 

Ta sklep velja takoj. 

 

 

Ad/4 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi z letnim poročilom za GJS oskrbo s pitno vodo 

v občinah Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2023. Najprej je predal besedo g. 

Matjažu Veršiču iz Komunalnega podjetja Ormož. 

 

V uvodu je Matjaž Veršič pojasnil, da je prvem delu poročila opisan tehnični del izvajanja 

storitev, v drugem delu pa finančno poročilo. V letu 2023 je bilo izvedeno 73 novih dodatnih 

priključkov na obstoječih sistemih, okvare v letu 2023 so bile nekje na ravni 2022, z izjemami 

po odstopanjih po posameznih linijah, na nekaterih jih je bilo več, na drugih manj, ampak 

skupno število je bilo nekje na ravni preteklega leta. Za leto 2023 je bilo manj porabe ter s 

tem prodane vode za 2,43%, kar je pomenilo manj na strani prihodkov glede na leto 2022 in 

na planirane količine. To je bilo razvidno pri rezultatu za izvajanje storitev, zaradi nekoliko 

nižjih prihodkov je bil rezultat pozitiven, vendar nekoliko manj kot so načrtovali. 

Na področju omrežnin, pa so načrtovali pri pripravi elaborata za leto 2023 za tri mesece nove 

investicije. Dejansko je bila ta investicija predana v uporabo dva meseca prej. Zato je bil višji 

strošek najema javne infrastrukture, ki se je potem odrazil v negativnem rezultatu, kar bo 

upoštevano pri oblikovanju cen za leto 2025.  

Na področju storitev je bil presežek prihodkov v višini 29.968,00 EUR, na področju javnih 

infrastruktur pa presežek stroškov v višini 46.765,00 EUR. 

Dodal je, da so posamezne vrste stroškov predstavljene v poročilu ter da bo pojasnil kakršna 

koli vprašanja. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirko Lovrec je dodal, da je manjša porabe vode, zaradi lanske mokre letine, saj ni bilo 

potrebno nič kaj dosti zalivati in je to posledica takega vremena.  

Matjaž je pojasnil, da so v poročilu navedli, da je v prvi polovici leta bilo izrazito padavinsko 

povečanje glede na pretekla leta in je to zagotovo vplivalo na manjšo porabo vode.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 117 

 

1.  
Sprejme se Letno poročilo o izvajanju GJS oskrbe s pitno vodo  v občinah Ormož, središče 
ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2023, ki je sestavni del tega sklepa. 

 
 

2. 
Ta sklep velja takoj. 
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Ad/5 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka Letno poročilo za GJS odvajanja in čiščenja 
komunalnih odpadnih in padavinskih voda za občino Sveti Tomaž za leto 2023 
Najprej je predal besedo Matjažu Veršiču iz Komunalnega podjetja Ormož. 

 

V uvodu je Matjaž Veršič pojasnil, da je v prvem delu poročila na kratko opisan sistem 
odvajanja in čiščenja. Prav tako so opisani parametri čiščenja, ki so izmerjeni s strani 
nacionalnega laboratorija za staro ter novo rastlinsko čistilno napravo v Svetem Tomažu. V 
poročilu je tudi zapisano da je v občini 37 individualnih malih komunalnih čistilnih naprav.  
V drugem delu pa so v poročilu navedeni sistemi za odvajanje, čiščenje in nova storitev, 

katera je bila uvedena v letu 2023 – to so greznične gošče. Poraba pri odvajanju čiščenja je 

bila par 100 kubov (m3) nižja, kot pa v letu 2022. Na področju izvajanja odvajanja odpadnih 

voda je bil rezultat dejavnosti -1.528,51 EUR. Na področju izvajanja storitev je bil presežek 

stroškov v višini 275,00 EUR, medtem ko je bil načrtovan presežek stroškov v višini 240,00 

EUR. Tako da to pomeni, da je bil presežek stroškov v bistvu za 35,00 EUR višji kot je bilo 

načrtovano. Nekoliko večje je odstopanje na področju javne infrastrukture, pri tem je to 

posledica tega, da se je del dograjenega kanalizacijskega sistema predal v uporabo v 

lanskem letu in nekako tega povišanja niso imeli v načrtu za leto 2023 in so se potem ti 

povišani stroški prelevili v negativen rezultat na področju javne infrastrukture v višini 1.254,00 

EUR. V nadaljevanju so predstavljene posamezne vrste stroškov in delitve skupnih stroškov 

na področju odvajanja in čiščenja. Na področju čiščenja je bil rezultat dejavnosti presežek 

stroškov v višini 156,6 EUR. Na področju izvajanja storitev je bil presežek stroškov 297,9 

EUR. Na področju javne infrastrukture je bil presežek prihodkov v višini 141,00 EUR. Pri tem 

gre za manjše odstopanje glede na načrtovane vrednosti.  

V zadnjem delu poročila pa je opisano poslovno poročilo za storitve za odvoz grezničnih 

gošč. Za to storitev je značilna manjša poraba vode, kar pa pomeni manj obračunskih količin 

in nekoliko več vlog s strani kmetijskih gospodarstev, ki so le te podali za izvzem iz te 

storitve, zato da prečrpajo svojo odpadno vodo v greznico od živine. Iz tega vidika je potem 

prišlo do izpada prihodkov, kar se je odrazilo predvsem pri rezultatih izvajanja storitev,  kjer 

je bil presežek stroškov višini 9.807,00 EUR. Skozi leto so nekako poskušali nadzorovati 

stroške. Dodal je še, da tako kot pri odvajanju ter čiščenju so tudi tukaj obrazložene 

posamezne vrste stroškov in da bo pojasnil kakršnakoli vprašanja. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirko Lovrec je vprašal ali se glede na to, da so prvo leto dejansko izvajali odvoz grezničnih 

gošč v občini Sveti Tomaž pojavljajo kakšne težave? 

Matjaž je odgovoril, da se v bistvu težave za to storitev lahko razdelijo v dva sklopa. V prvem 

sklopu bi zajel težave ki so se pojavile na začetku uvedbe teh storitev.  Vanj bi torej zajel 

vloge, vprašanja s katerimi so se največkrat srečevali (kaj, zakaj se to izvaja, pritožbe). Med 

samim izvajanjem storitev pa so se srečavali s težavami kot so bile težje dostopne greznice, 

povzročena škoda ob izvajanju storitev (blato). Pri tem lahko pride do preobremenitve 

čistilnih naprav. Drugače pa jim je ta sistem v prvem letu uspelo spraviti v pogon, zato bo v 

naslednjih letih lažje izvajati dela. V bistvu imajo tudi realnejšo sliko koliko je kmetijskih 

gospodarstev, tako, da bo v bodoče lažje načrtovanje glede tega.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 
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SKLEP št. 118 

 

1 .  
 
Sprejme se Letno poročilo za GJS odvajanja in čiščenja komunalnih odpadnih in padavinskih 
voda za občino Sveti Tomaž za  leto 2023, ki je sestavni del tega sklepa. 
 

2. 
Ta sklep velja takoj. 
 
 

Ad/6 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi z Letnim poročilom o izvajanju GJS ravnanja s 

komunalnimi odpadki v občini Ormož, Središče ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2023. 

Matjaža Veršiča je prosil za obrazložitev.  

Matjaž je dejal, da je v tem poročilu v prvem delu predstavljen sistem zbiranja odpadkov in v 

nadaljevanju obdelava ter odlaganje. Opisano je tudi število vključenih v sam sistem z 

zabojniki na terenu in količinski vidik zbiranja komunalnih odpadkov. Za leto 2023 so bili 

opazni pozitivni trendi, kajti količine mešanih komunalnih odpadkov so se ustalile oziroma 

znižale glede na načrtovano količino in glede na preteklo leto. Medtem so se ločene frakcije 

nekoliko začele povečevati, kar pa pomeni, da se verjetno vsi uporabniki zavedamo pomena 

ločevanja odpadkov, s tem pa dobivamo čistejše frakcije ločenih odpadkov. Z mešanimi 

komunalnimi odpadki in kosovnimi odpadki so povezani najvišji stroški. Ti dve vrsti stroškov 

in odpadkov še gresta skozi dve naslednji gospodarski javni službi to sta obdelava in 

odlaganje, kjer je v bistvu potrebno te odpadke obdelati in odložiti. Zaradi tega so ti odpadki 

najdražji del celotnega sklopa sistema ravnanja z odpadki. Količine bioloških odpadkov se 

povečujejo in tudi vključevanje v sistem zbiranja bioloških odpadkov se v zadnjih letih 

povečuje. 

 

V drugem delu poročila je predstavljen rezultat gospodarske javne službe oziroma izvajanje 

storitev zbiranja komunalnih odpadkov v enem delu in zbiranje bioloških odpadkov v drugem 

delu. V letu 2023 je na področju komunalnih odpadkov bil presežek prihodkov v višini 

15.291,00 EUR. Na področju zbiranja bioloških odpadkov pa je bil presežek prihodkov v 

višini 440,51 EUR.  

Na področju izvajanja storitev mešanih komunalnih odpadkov je bil presežek prihodkov v 

višini 21.734,00 EUR, načrtovani stroški pa so bili 8.273,00 EUR. Na področju javne 

infrastrukture je bil načrtovan presežek stroškov 10.283,5 EUR in tudi v realizaciji je na 

področju infrastrukture bil presežek stroškov v višini 6.442,8 EUR. Ker je presežek stroškov 

nižji kot je bil načrtovan bo tudi ta razlika upoštevana pri oblikovanju cene za leto 2025, kot 

znižanje stroška. Na javni infrastrukturi je bil nekoliko ugodnejši rezultat za uporabnike, 

predvsem zaradi tega, ker se je za par tisoč evrov znižal strošek najemnim glede na 

načrtovane vrednosti, in je bil le ta zaračunan v nižji vrednosti kot je bilo načrtovano. To se je 

zaračunalo zaradi nižje vrednosti zbirnega centra ter časovnice (kdaj se začne obračunavati 

amortizacija) za ta del.  

Prav tako je drugem delu s strani Ceropa predstavljeno poslovanje gospodarske javne 

službe obdelave in odlaganje komunalnih odpadkov. Dodal je še, da je Cerop pripravil svoj 

del poročila, enako kot Komunalno podjetje (s količinami in s finančnega vidika) ter da bo 

pojasnil kakršnakoli vprašanja. 

 

Župan je predlagal razpravo. 
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Mirka Lovreca je zanimalo ločevanja odpadkov na otokih, ki so na voljo prebivalcem po 

vaseh. Dejal je, da če gleda zgornji del občine torej vasi Trnovci, Rucmanci in še mogoče 

Savci so zabojniki za odpadke na otokih zmeraj polni. Ugotovili so, da gostinec iz sosednje 

občine vozi k nam odpadke. Zanimalo ga je kaj narediti v takem primeru oziroma kako to 

preprečiti? To je zelo velika težava, saj ljudje oziroma prebivalci nimajo kam odlagati svojih 

odpadkov.  

 

Župan je odgovoril, da je rešitev sprememba lokacije otoka. Pojasnil je, da sta z Igorjem bila 

v Savcih in sta že razmišljala o možnih rešitvah za ta problem. Ta otok se nahaja namreč v 

neposredni bližini zelo prometne ceste Sveti Tomaž - Ptuj in je veliko različnih potnikov na tej 

relaciji, enaka zgodba je tudi v Koračicah. Župan meni, da bi otoke morali namestiti nekje v 

vaseh v bližino hiš, vendar v Savcih nista našla nobene primerne lokacije za otok. Enak 

problem je tudi v Koračicah, tam pa bi morali otok prestaviti v bližino hiš, gasilskega doma, 

zato da bi bili na očeh ljudi, kjer si tujci oziroma prebivalci drugih občin ne bi upali izvajati 

tega. Dodal je še, da bi morali vsi skupaj razmisliti o lokaciji otokov in nato najti možne 

rešitve. 

 

Lea Majcen Bratuša je dodala, da je ista situacija v centru Svetega Tomaža in ne izgleda 

lepo. Dejala je, da so verjetno prvotno razmišljali o dostopnosti otokov, ne pa o tem, kako to 

izpade na koncu. 

 

Albin Belšak je nato dejal, da si nihče ne bi želel imeti tega zraven svoje hiše, še posebej 

takrat, ko veter nosi smeti okrog.  

 

Župan je na to dejal, da bi bila najboljša rešitev, da se problematične lokacije otokov ukinejo, 

vendar s tem ne bi dosegli nič, saj bi se te odpadke potem vozilo na eno drugo lokacijo. Prav 

tako je povedal, da naj torej vsi razmislijo o tem in poskušajo najti rešitev, še posebej za otok 

v Savcih in Koračicah.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 119 

 
1.  

Sprejme se Letno poročilo o izvajanju GJS ravnanja s komunalnimi odpadki v občini Ormož, 
Središče ob Dravi in Sveti Tomaž za leto 2023, ki je sestavni del tega sklepa. 
 

2. 
Ta sklep velja takoj. 
 

 

Ad/7 

 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi s soglasjem k sistemizaciji delovnih mest v 

Vrtcu Sveti Tomaž za šolsko leto 2024/2025. 

Ravnateljico Irmo Murad je prosil za obrazložitev. 
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V uvodu je ravnateljica pozdravila vse prisotne in povedala, da čeprav so še v tem šolskem 

letu že razmišljajo o načrtu za naslednje šolsko leto.  

Povedala je, da je pripravljen dokument v skladu z Zakonom o vrtcih in Pravilnikom o 

normativih za opravljene dejavnosti predšolske vzgoje.  

Povedala je, da skupi podatek 59 otrok več ne drži, saj imajo še en vpis zraven, tako,  da je 

trenutno vpisanih v vrtec 60 otrok. Lahko pa se še vedno zgodi, da pride še do kakšnega 

vpisa med šolskim letom, ampak tega ne morejo predvideti. Trenutno delajo na obstoječi 

številki, pri predlogu oddelkov so upoštevali normative in možnost, da imajo pri vseh oddelkih 

še prostor za vpis. Predlog za oblikovanje oddelkov od septembra naprej je torej:  

-za prvo starostno obdobje (to pomeni od prvega do tretjega leta starosti) predlagajo 

heterogeni oddelek za katerega velja normativ najmanj 7 in največ 10 otrok. Trenutno jih je 

vpisanih 10, pri čemer pa ima občina možnost, da poveča v vsakem oddelku, to število otrok 

za dva otroka. Ravno v tem starostnem obdobju pri heterogenem oddelku predlagamo, da 

upoštevamo specifiko in občina sprejme sklep za povečanje števila otrok (torej za dva 

otroka), zato, da bi bilo več prostih mest in bi starši še lahko vpisali otroke.  

- v drugem starostnem obdobju sta predlagana dva oddelka, pri čemer sta homogena. To 

pomeni, da so otroci v razmaku enega leta, torej en oddelek od tretjega do četrtega leta. 

Normativ je takšen, da je v tem oddelku lahko najmanj 12 otrok in največ 17 otrok. Ta 

številka 15 otrok se sedaj s tem novim vpisom spremeni v 16 in posledično potem ostane še 

eno prosto mesto za vpis. Naslednji homogeni oddelek v drugem starostnem obdobju je od 

petega do šestega leta starosti, to so torej predšolski otroci. Imamo jih 18 vpisanih, za obstoj 

oddelka pa je normativ od 17 do 22 otrok tako, da so še tudi tukaj prosta mesta za vpis.  

- Naslednji predlog je za kombinirani oddelek, kjer so lahko vključeni otroci prvega in 

drugega starostnega obdobja. Normativ za kombinirani oddelek je najmanj 10 otrok in največ 

17 otrok. Trenutno je v kombinirani oddelek vpisanih 16 otrok (5 otrok je iz prvega 

starostnega obdobja, 11 pa iz drugega starostnega obdobja) in je še možnost za en vpis.  

Če gledamo primerjalno s številom oddelkov v letošnjem šolskem letu, ko je 5 oddelkov, 

bodo sedaj samo štiri oddelki, saj se je vpis otrok znižal, na to pa je vplivalo tudi dejstvo, da 

se jih bo zaradi vstopa v prvi razred izpisalo 19, kar pa posledično ni tako majhna številka.  

 

Za predlagane oddelke so potrebna delovna mesta v naslednjih deležih: 1 pomočnica 

ravnateljice, ki opravlja delo vzgojiteljice v deležu polovičke, tako da so v skupnem številu 

vzgojiteljice 4, pomočnice vzgojiteljice 4, svetovalna delavka 0,25, poslovna sekretarka 0,27, 

računovodkinja 0,27, kuharica oziroma pomočnica kuharice v obsegu 2, čistilka 1 (opravljata 

2 delavki, vsaka 4 ure), hišnik 0,22, organizatorka prehrane in zdravstveno higienskega 

režima 0,13. To so delovna mesta, ki sodijo v izračun cene oskrbnine. Medtem ko pa zadnja 

postavka zgodnja obravnava otrok v deležu 0,9, tu pa gre za ure oziroma delež delovnega 

mesta, ki ga izvaja svetovalna delavka in ne gre v ceno oskrbnine, ampak ta strošek dela 

krije občina Sveti Tomaž. Osnovna šola se zato zahvaljuje, saj so to ure, ki so za delo v vrtcu 

zelo pomembne.  

 

Dejala je še, da kljub temu, da bodo samo štirje oddelki ni bojazni, da bi bil presežek ali višek 

delavcev, kot se s tem srečujejo ponekod v vrtcih. Res je, da imata dve vzgojiteljici 

porodniško, vendar to ne bo vplivalo na kadrovsko zasedbo. V vrtec prihajajo iz Osnovne 

šole Stanka Vraza tudi mobilne delavke, za individualno pomoč, saj se predvideva, da bodo 

od septembra naprej štirje otroci lahko pa tudi več, ki jo bodo morda rabili. Koliko otrok bo še 

imelo individualno pomoč je seveda potrebno obravnavati v razvojni ambulanti s vključenim 

centrom za zgodnjo obravnavo, v tem trenutku pa še ne vedo koliko je takih otrok. Te ure se 

takrat določijo in poskušajo zagotoviti tiste profile, ki jim jih razvojna ambulanta predpiše. Po 

navadi se postopek ustavi pri logopedu, ker jih enostavno v šolskem prostoru ni. Ravnateljica 
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je povedala, da takrat, ko dobijo takšne primere bodisi v šoli ali vrtcu, dajo povpraševanje na 

OŠ Stanka Vraza, potem še na šolo na Ptuju in v Ljutomer. Do sedaj so zmeraj dobili 

negativne odgovore s obrazložitvijo, da enostavno logopedov ni in ko razpišejo ta delovna 

mesta nimajo uspeha. To pokrivajo z drugimi delovnimi profili, tako kot mi. 

 

Opisala je tudi obogatitvene dejavnosti, pri tem vsako leto prosijo za pokrivanje folklorne 

dejavnosti in pevskega zbora (15 ur + 15 ur = 30 ur). Te ure so zelo koristno uporabljene, 

otroke smo lahko videli tudi na nastopih, ob šolskem koncertu. Prav tako se otroški pevski 

zbor in folklorna skupina vrtca udeležujeta območnih srečanj, katere organizira javni sklad za 

kulturne dejavnosti in se tam predstavijo ter izvajajo kvaliteten program. Otroci so zelo 

aktivni. Povedala je še, da nastopa jutri zvečer v Ljubljani otroški pevski zbor v spremstvu 

staršev in šolske skupine pri ansambelski igri na festivalu »Igraj se z mano«.  

Dodala še je, da obratovalni čas vrtca ostaja nespremenjen od 05:00 ure do 16:15 ure 

seveda z možnostjo podaljšanja do 16:45 ure. Gre za občasna podaljšanja odvisno od 

potreb staršev.  

Svetnike je prosila za potrditev vseh potrebnih soglasij.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Lea Majcen Bratuša je dejala, da jo žalosti to, da oddelki ne bodo ostali taki, kot so bili do 

sedaj. Predvsem jo skrbi to prvo in drugo starostno obdobje, kjer je velik razpon v starosti. 

Verjame, da so po njihovih najboljših močeh sestavili te skupine in mi kaj dosti sedaj ne 

moremo, ampak jo vseeno ta del mogoče malo skrbi. Glede zgodnje obravnave pa meni, da 

se premalo zavedamo tega, kako zelo je pomembno, da imajo v vrtcih možnost to izvajati 

oziroma nuditi podporo otrokom. Dodala je tudi, da se strinja z ravnateljico, da je premalo 

logopedov, težava glede tega je tako v šolstvu, kot tudi v zdravstvu. Prav tako je težava s 

socialnimi pedagogi in meni, da je čas, da se začne govoriti o tem, saj se pogosto zgodi, da 

otroci ne dobijo ustrezne podpore, ki bi bila po nekih smernicah najbolj ugodna. Pri tem ima 

več idej, kako si prizadevati k temu, vsak seveda na svojem področju. En izmed predlogov je 

bil, da bi se z drugimi ravnatelji vrtcev in šol povezovali med seboj in ugotovili kakšne so 

možnosti za zaposlovanje lastnega kadra, če bi bilo morda s tem profilom bolj ustrezno.  

 

Ravnateljica je odgovorila, da so si vedno prizadevali k temu, da imajo zaposleno inkluzivno 

pedagoginjo, ker tudi OŠ Stanka Vraza sedaj nadomešča socialne pedagoge z inkluzivnimi 

pedagogi, ker jih je več. Prav tako je povedala, da se povezujejo med seboj, ampak je 

nekako dogovor, da razpiše to delovno mesto OŠ Stanka Vraza in tudi oni niso uspešni, pa 

imajo na enem mestu enega delavca, ki je sicer mobilen. Če bi vsaka šola  razpisovala v 

manjših deležih, bi bili še manj uspešni. Si pa res s temi urami, ki jih občina Sveti Tomaž 

financira prizadevajo, da bi ne samo pokrili tiste otroke, ki imajo zapisnike in individualno 

obravnavo s celotno družino, ampak tudi ostale, ki pa morda še niso na tisti meji. Še posebej  

na področju govora in socialnih veščin ter interakcij.    

 

Lea Majcen Bratuša je dodala da je to v skladu s smernicami.  

 

Nato je ravnateljica nadaljevala, da bi zelo tvegali če bi naredili pet ohlapnih oddelkov z 

velikim številom prostih mest. Cena bi bila mnogo višja, tako za starše, kot pa tudi za vse 

ostale deležnike. V bistvu bi strošek dela bil višji in občina bi morala potem tudi v večjem 

deležu pokrivati prosta delovna mesta. Imajo pa pri vseh teh predlogih prosta vpisna mesta 

in vedno,vsaj tako je bilo do sedaj, so bili z občino dogovorjeni, če bi se slučajno med letom 

zgodilo, da bi prišlo do povečanega vpisa, takrat so bili vedno odprti za predlog, da odprejo 
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novi oddelek. Ravnateljica še pove, da v zadnjih desetih letih, nismo nikoli nobenega otroka 

odslovili.  

 

Lea Majcen Bratuša je vprašala, kaj vse te spremembe pomenijo za samo ceno vrtca? 

 

Ravnateljica je odgovorila, da je trenutno praksa takšna, da ko občinski svet potrdi oddelke 

pripravijo izračun cene. Potrebno bo upoštevati zadnje povišanje na področju živil in stroškov 

dela, sedaj se še ne ve, kako bo s plačno reformo.  Zagotovo, pa bo treba na novo določiti 

ceno kombiniranega oddelka, saj le te še nimamo, ker ga ni bilo.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji  

 

SKLEP št. 120 

SOGLASJE 
 

1. 
a) k obsegu dejavnosti predšolske vzgoje za šolsko leto 2024-2025 

Starostn
o 
obdobje 

 
Progra
m 

  
Oddelek 

 
Normati
v 

Predviden
o št. otrok 

Specifika 
občine 

Število 
oddelko
v 

Št. 
prosti
h 
mest 

Prvo (1- 
3 leti) 

9-urni heterogeni Najmanj 
7, največ 
10 otrok 

10 +2(poveča
n normativ 
za dva 
otroka) 

1 2 

Drugo (3- 
4 leta) 

9-urni homogeni Najmanj 
12, 
največ 
17 otrok 

15 / 1 2 

Drugo (5- 
6 let) 

9-urni homogeni Najmanj 
17, 
največ  
22 otrok 

18 / 1 4  

 Prvo in 
drugo (2-
5 let) 

9-urni kombinira
ni 

Najmanj 
10, 
največ 
17 otrok 

16 
(5+11) 

/ 1 1 

                                                       
SKUPAJ  

  59  4 9 

 

b.) k sistemizaciji delovnih mest za šolsko leto 2024/2025: 

Delovno mesto Delež delovnega mesta 

Pomočnica ravnateljice 1 (opravlja delo: 0,5 delež na 
DM vzgojiteljica) 

Vzgojiteljica 3,5 

Vzgojiteljica predšolskih otrok - pomočnica 
vzgojiteljice  

4 

Svetovalna delavka 0,25 

Poslovna sekretarka 0,27 

Računovodkinja 0,27 
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Kuharica, pomočnica kuharice 2 

Čistilka 1,0 (0,5 + 0,5) 

Hišnik 0,22 

Organizator prehrane in zdravstveno-
higienskega režima 

0,13  

Zgodnja obravnava otrok 0,09 

 

 
c)   k poslovnemu času za šolsko leto 2024/2025: 
Odpiralni čas vrtca v šolskem letu 2024/2025 je od 5.00 do 16.15. ure oziroma občasno do 
16,45 ure.  
 
e.) k drugim dejavnosti v vrtcu 
V šolskem letu 2024/2025 se bodo izvajale naslednje obogatitvene dejavnosti: Otroški zbor, 
folklora.  
Občina soglaša  s dodatnimi dejavnostmi ter  bo zagotovila sredstva za plačilo dodatnih 30 
ur za celo leto.  

2. 
 
Osnovna šola Tomaž- Vrtec Ježek si mora v primeru potrebe za spremembo obsega 
dejavnosti pridobiti soglasje ustanovitelja. 
 

3. 
 
Ta sklep velja takoj. 
 
 

Ad/8 

 

Obrazložitev Sklepa o znižanju plačila staršev za programe v vrtcih v času poletnih počitnic 

je podala Zinka Hartman.  

Direktorica je v uvodu povedala, da so tudi letos pripravili za starše znižanje plačila za 

programe v vrtcih v času poletnih počitnic. To pomeni, da za en mesec ko starši rezervirajo 

mesto vrtca, lahko plačajo samo 50% cene v višini njihovega plačnega razreda. To razliko 

seveda mora zagotoviti občina na podlagi zakona. Predvidevajo, da jih bo ta strošek stal v 

višini 4.000,00 EUR. Vsako leto pa se starši poslužujejo tega. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Leo Majcen Bratuša je zanimalo če to mora biti na koledarski mesec.  

Direktorica ji je odgovorila, da ja. 

Lea Majcen Bratuša je še dodala, da si marsikateri starši ne morejo tako planirati dopusta 

zaradi kolektivnih dopustov.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 121 

 

1. člen 
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Starši, ki želijo za svojega otroka ob enomesečni odsotnosti v času poletnih počitnic (julij ali 
avgust) rezervirati mesto v vrtcu, plačajo v mesecu, ko je otrok odsoten, 50% višine 
njihovega plačilnega razreda kot rezervacijo. 

2. člen  

Za priznanje popusta iz 1. člena tega sklepa so starši dolžni podati pisno izjavo o odsotnosti 
otroka na sedežu vrtca.   

3. člen  

Izpad sredstev v višini oprostitve  plačila dela oskrbnine v vrtcih se pokrije iz sredstev 
proračuna občine Sveti Tomaž.  

4. člen  

Ta sklep velja naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž.  
  

Ad/9 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi s Sklepom o soglasju k ceni pomoč družini na 

domu. Obrazložitev je podala Zinka Hartman.  

Direktorica je v uvodu povedala, da so jim s strani CSO pripravili gradivo glede cene storitev 

pomoč družini na domu. Cena pomoči družini na domu se je povečala za 12,66% in bi 

znašala 23,50 EUR na efektivno uro, od ponedeljka do sobote. Za nedeljo bi se povečala za 

12,66% in bi znašala 30,55 EUR na efektivno uro. Za dan državnega praznika in prosti dan 

se je zvišala za 12,66% in bi znašala 32,90 EUR na efektivno uro.  

Občina bi sofinancirala 74,47% cene, višina plačila uporabnika pa bi bila 25,53% cene 

storitve za efektivno uro. Cene pa bi veljale s 1.6.2024. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo koliko občanov to uporablja in planirana sredstva zadostujejo za 

to. 

Direktorica mu je odgovorila, da občani to koristijo, v kolikor planiranih sredstev ne bo dovolj, 

jih bomo morali povišati.  

Župan je še dodal, da bodo v vsakem primeru sledili temu sofinanciranju. Ko smo planirali, 

tega nismo vedeli, če bo treba, bomo sredstva povečali.  

 

Mirka Lovreca je zanimalo ali bo zakon za trajno oskrbo imel kakšen vpliv na naš proračun? 

Direktorica mu je odgovorila, da se še ne ve natančno, in da bo zakon podoben temu, kot je 

bil do sedaj in bodo občine ravno tako morale to pokrivati. 

Zanimalo ga je tudi, če bo občina imela kakšen prihodek od tega, če bodo uporabniki morali 

to plačevati. 

Direktorica mu je odgovorila, da težko rečemo, da bo imela od tega prihodek in da je odvisno 

tudi od tega, kako bodo ljudje to pomoč izkoristili.  

 

Gospoda Albina Belšaka je zanimalo, če so to enake cene, kot v domu starostnikov in če se 

sobota šteje kot delovni dan. 
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Prisotni so mu povedali, da ne in da je to negovalka, ki pride na dom in da se sobota prav 

tako šteje kot delovni dan. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 122 

 

1. člen 
  
Občinski svet Sveti Tomaž soglaša s ceno storitve »Pomoč družini na domu«,  
ki znaša: 
-  23,50 EUR/efektivna ura od ponedeljka do sobote. 
-  30,55 EUR/efektivna ura v nedeljo 
- 32,90 EUR/efektivna ura na dan državnega praznika oziroma ali dela prostega dneva. 
  

2. člen 
  
Občinski svet občine Sveti Tomaž soglaša, da Občina Sveti Tomaž za vse uporabnike 
storitev »Pomoč družini na domu«, subvencionira 74,47 % cene storitve efektivne ure.  
Višina plačila uporabnika je 25,53% cene storitve efektivne ure. 
Če je upravičenec oziroma drug zavezanec storitve delno ali v celoti oproščen plačila, se 
subvencionira še delna ali celotna oprostitev.  
 

3. člen 
   
Ta sklep se objavi v Uradnem glasilu občine Sveti Tomaž in  velja od  01.06.2024 dalje. 
  
 

Ad/10 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi s sklepom o članstvu v Skupnost občin 

Slovenije. Povedal je, da smo bili do sedaj člani Združenja občin Slovenije, za Skupnost 

občin Slovenije pa se še nismo odločili. Skupnost občin Slovenije pelje dosti akcij, pravnih 

stvari za občine kot takšne, v katere spadamo tudi mi, kot manjša občina. Smiselno je, da bi 

se priključili, saj gre za mala sredstva in meni da je pošteno, če že delajo za vse občine po 

Sloveniji. Predlagal je da bi naša občina pristopila k Skupnosti občin Slovenije.  

Nato je predal besedo še Zinki Hartman, ki je povedala, da Skupnost občin zastopa občine 

pri dogovarjanju s Ministrstvi in meni, da je prav, da smo tudi v to vključeni.  Imajo tudi veliko 

seminarjev, ki potekajo preko aplikacije Zoom, velikokrat imajo omejeno število udeležencev, 

zato se tisti, ki nismo člani, ne moremo niti prijaviti. Pomembno je, da se včlanimo in tako 

prejmemo še več informacij.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 123 
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1. Občina Sveti Tomaž pristopi k Skupnosti občin Slovenije, Partizanska cesta 1, 2000 
Maribor. 

 
2. Za podpis pristopne izjave k Skupnosti občin Slovenije se pooblasti župana Občine 

Sveti Tomaž, Mirka Cvetko.  
 
 

Ad/11 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi z vlogo Jovana Peševskega za podelitev 

koncesije iz področja zobozdravstva v občini Sveti Tomaž. 

V uvodu je povedal, da so prisotni dobili gradivo in sicer dopis s strani zobozdravnika in 

Zdravstvenega doma Ormož. O tej zadevi so razpravljali na delovnem sestanku, ki so ga 

imeli skupaj z obema akterjema, torej z direktorjem in zobozdravnikom. Takrat je bilo 

predstavljeno kakšne so želje in pričakovanja s strani zobozdravnika in kakšna so 

pričakovanja s strani zdravstvenega doma. V tem času se je zgodilo kar nekaj dogovarjanj, 

dvakrat je bil prisoten na seji sveta zavoda zdravstvenega doma, kjer so prav tako 

razpravljali o tej zadevi, sedaj pa se bo potrebno odločiti na kakšen način to zadevo rešiti. 

Župan je bil ves ta čas prepričan, da bosta tako zobozdravnik kot zdravstveni dom našla 

neko rešitev. Žal do dogovora med njimi ni prišlo, včeraj je bilo jasno povedano stališče 

našega zobozdravnika. Njegovo stališče je namreč tako, da apelira na to, da se odločimo ali 

želimo koncesijo zobozdravnika pri Svetem Tomažu ali ne, ker on si bo koncesijo v vsakem 

primeru iskal. Ali bo to pri nas ali bo to kje drugje? Tako, da se boste svetniki morali odločiti 

kaj narediti, v kratkem bo sklicana tudi seja sveta zavoda, kjer bo sklep, ki ga boste sprejeli 

tudi obravnavan.  

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Lea Majcen Bratuša je pohvalila gradivo, ki ga je prejela, vendar vseeno pogreša zapisnike 

njihovih delovnih srečanj. Menila je, da bi si na tak način lažje osvežili spomin.  

Župan ji je odgovoril, da je šlo za neformalni sestanek in takrat niso pisali uradnih 

dokumentov. 

Lea Majcen Bratuša je še dodala, da je to res, vendar se odločajo na podlagi dejstev, ki so 

bila predstavljena. Ne odločajo se samo na podlagi te izjave, saj so si imeli vsi možnost 

ustvariti mnenje na osnovi tistega sestanka.  

Župan je odgovoril, da so vsi bili na tistem sestanku prisotni in so se aktivno vključili v 

razpravo in vedo za kaj gre.   

 

Mirka Lovreca je zanimalo, kaj to pomeni za nas, če smo mi za to, da se podeli koncesija in 

kaj če mu zdravstveni dom ne da soglasja. 

Direktorica je odgovorila, da v bistvu brez soglasja zdravstvenega doma zadeva ne more iti 

naprej  v nobenem primeru. Župan je dodal, da je to problem.  

 

Lea Majcen Bratuša je želela, da bi obrazložili kakšni so pogoji za koncesijo, da zdravstveni 

dom izda soglasje. 

Župan ji je odgovoril, da je stališče sveta zavoda jasno in je navedeno v gradivu. Napisano je 

namreč, da niso naklonjeni podeljevanju koncesij in to velja tudi za našega zobozdravnika, 

župan je mnenja da bo tak sklep tudi na naslednji njihovi seji, če bo prišel nas sklep 

občinskega sveta na njihovo sejo.  

Mi moramo povedati svoje stališče, ker je bila vloga napisana s strani zobozdravnika na 

občinski svet občine Sveti Tomaž.  
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Ivan Grašič je vprašal zakaj ne bi bil imel on koncesije, če je pripravljen, sposoben in so 

ljudje z njim zadovoljni. Prav tako meni, da ne vidi problema zakaj se ne bi opredelili za.  

Župan je nadaljeval, da se morajo soočiti z enim dejstvom, da je zobozdravnik zelo jasen in 

koncesijo v vsakem primeru želi. Če je ne bo dobil s strani občine Sveti Tomaž, jo bo iskal v 

drugih občinah. Pri nas ima preko 2.200 izbranih pacientov, je zelo priljubljen in do sedaj še 

ni bilo kritik glede njegovega dela, vsaj tako je bilo v razpravi povedano. Če se zgodi, da bo 

odšel, kar bo v vsakem primeru, če ne bo dobil koncesije, bo to za nas izredno velik 

primanjkljaj. To seveda ni hec, saj bodo ljudje spraševali zakaj je temu tako.  

Župana prav tako žalosti to, da se vodstvo zdravstvenega doma  ne more z njim dogovoriti, 

saj zobozdravnikove zahteve niso bile nemogoče, kajti bile so realne, kar je danes trend 

zobozdravstva v Sloveniji. On ni dobil tistega kar si je želel, sami veste o čem je govoril in kaj 

je bilo napisano in enostavno nima sogovornika. Zobozdravnik je tudi županu povedal, da 

enostavno ne dobi kontra efekta glede tega kar je sam zahteval. Ko je župan govoril z 

direktorjem, mu je direktor dejal, da sta se lepo pogovarjala in so se lepo zmenili, vse bo 

narejeno tako kot mora biti, omogočili mu bodo laboratorij, naslednji dan pa  je župan prišel 

do informacije, da ne bo nič od tega in zato je zobozdravnik užaljen. 

Svetniki so se strinjali s tem, da je normalno, da je užaljen. 

Župan verjame, da hoče svoje delo držati na nivoju in če tega ne bo mogel, bo odšel. Ampak 

župan ne ve kdo bo prevzemal odgovornost zato, mi pa bomo ostali brez zobozdravnika, saj 

vemo da nadomestnega zobozdravnika ni.  

 

Lea Majcen Bratuša je želela poudariti, da razume vloge v katere je trenutno vpletena. V prvi 

vrsti tam sedi kot občinska svetnica in se poskuša opreti na dejstva, ki so pomembna za vse 

občane in za občino samo, kot soustanoviteljico Javnega zdravstvenega zavoda. Tega ne 

smemo pozabiti in v vseh teh zadevah do sedaj tega še nismo omenjali. Kot predsednico 

sveta zavoda Zdravstvenega zavoda Ormož jo k oblikovanju določene osebne odločitve 

determinirajo dejstva s katerimi je seznanjena in zaradi tega se odloča tako, kot se pač 

odloča. Želi poudariti, da osebno kot Lea, kot občinska svetnica, kot nekdo, ki živi v občini 

Sveti Tomaž absolutno privošči in si predvsem želi, da bi vsi, ne zgolj posamezniki, ampak 

vsi, ki si prizadevamo na svojih delovnih mestih dobro opravljati svoje delo, da bi imeli tekom 

let izpolnjene svoje določene ambicije. Obenem se je pa treba v nekih določenih točkah 

zavedati omejitev, ki se postavljajo. Podeljevanje koncesij načeloma ni samo odraz tega, kar 

si nekdo od nas želi, ampak je treba imeti jasne razloge za razpis koncesije. Gospod župan 

je bil s tem seznanjen. V končni fazi ona kot predsednica sveta zavoda ve kaj zagovarja. Mi 

kot občina smo soustanovitelj javnega zdravstvenega zavoda, kar pomeni, da bi ga kot 

občina morali podpirati in misliti na to, na kak način bo zavod funkcioniral, tu mislim na 

ekonomski del. Dodala je še, da javno zdravstvo že dolgo presega samo družinskega 

zdravnika in zobozdravnika. To pomeni da je celostna oskrba tudi v našem lokalnem okolju. 

V našem okolju se je zelo razširila ponudba z dodatno specialistiko, obravnavami in vsem 

kar se v zdravstvenem domu trenutno zagotavlja. Na eni strani se zagotovo moramo vprašati 

in pogovarjati o tem kaj bo, če zobozdravnika ne bo. Po drugi strani pa mi ne vemo, če 

zobozdravnika ni, mogoče zobozdravnik je, to je ena stvar, druga stvar pa je, kaj pa bo, če 

mi to podelimo in se zgodi to o čemer se mora razpravljati, da lahko pride do finančnega 

manjka, ki ga bo občina kot soustanoviteljica primorana pokriti. To so tudi zelo pomembna 

dejstva. Mi smo v službi ljudi in se moramo zavedati še drugih odgovornosti, ki jih imamo. Še 

enkrat je poudarila, da se zaveda svojih različnih vlog in da se bo zaradi tega osebno 

odločila tako kot se pač bo, še enkrat, ne za človeka, ker misli, da moramo pri tem predvsem 

razmišljati za naše ljudi in celostno oskrbo naših ljudi in ne nazadnje tudi kot predstavniki 

občine za funkcioniranje zavoda kot celote.   
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Župan je repliciral proti izjavi glede pokrivanja izpadov zaradi koncesionarjev, s tem ne 

smemo strašiti ljudi, saj bi potem občina Ormož morala že zagotavljati velika proračunska 

sredstva, da bi nadomestila izpad treh zdravnikov, saj vemo, da je občina Ormož podelila tri 

koncesije s področja splošne medicine in nas nihče ni vprašal ali ja ali ne ali bo dobiček ali 

izguba.  

Lea je na to odgovorila, da težko komentira to, kar je bilo pred petnajstimi leti, lahko pa 

komentira to, kar se trenutno dogaja.  

 

Ivan Grašič je predlagal, da vsak pove svoje mnenje.  

Sonja je dejala, da če mi ne damo soglasja bo  odšel in mi ostanemo brez zobozdravnika. Mi 

kot občina, kot občani in isto velja za zdravstveni dom. Če mi ga podpremo in damo soglasje, 

pa ostane brez njega zdravstveni dom, pri nas pa še vseeno ostane zobozdravnik. Dodala je, 

da je bolj razmišljala v smer, da ga podpremo.  

Mirko Lovrec je povedal, da če oni danes dajo soglasje in mu ga zdravstveni dom ne da, on 

odide. Če pa danes doktorju ne dajo soglasja, pa odide in smo mi krivi za to. Če je to prav ali 

ne ali je to politično ali ne, on pač v takšnem smislu razmišlja. 

Leo Majcen Bratuša je še zanimalo, če občina mora za koncesijo dati razpis. Na razpis pa se 

imajo pravico prijaviti vsi, ki izpolnjujejo pogoje. Kaj se bo zgodilo če se na ta razpis še 

prijavijo naši domačini, saj imamo tudi domačine, ki so zobozdravniki. Kdo bo odločal in 

takrat prevzemal odgovornost? 

Direktorica je odgovorila, da bo občinski svet odločal o odloku, javni razpis pa izvede 

občinska uprava.  

Igor Majcen je dodal, da vsi razmišljamo o tem kaj bo najboljše za nas oziroma za občane. 

Trenutno imamo vsi privilegij, saj imamo po mnenju ljudi dobrega zobozdravnika v 

neposredni bližini. Ogromno domačinov se poslužuje zobozdravstvene oskrbe pri Svetem 

Tomažu. On si s tega vidika želi, da kvalitetno zobozdravstvo v naši občini ostane. Če gleda 

z vidika ene in druge strani, javnega in zasebnega zdravstva razume oba položaja. Sam 

osebno je zagovornik javnega zdravstva, naš sistem še vedno podpira javno zdravstvo. 

Počasi lahko vidimo posledice zasebnega zdravstva, ampak to je splošen pogled med eno in 

drugo stranjo. Je pa dejstvo takšno, da če mi rečemo ja, zavod pa ne, zobozdravnik odide, v 

vsakem primeru torej je to bolj napeta zgodba med zavodom in zobozdravnikom, zato ga 

skrbi kako se bo zadeva razpletla, ne glede na našo odločitev.  

Ivan Grašič je dodal, da vsi dobro vemo kaj je javno in zasebno zdravstvo. Vsi vemo za 

kaose, kaj se dogaja in kam nas je javno zdravstvo pripeljalo, saj ljudje nimajo zdravnikov, za 

operacije so dolge čakalne dobe in zato absolutno zagovarja zobozdravnika. 

 

Ciril se je strinjal s Sonjo in s tem, kar je povedala in meni, da je zobozdravnik sposoben. 

Prav tako je dejal, da se nagiba bolj k podpori zobozdravnika in izdaji soglasja zanj. Vse pa 

tudi odvisno od zdravstvenega doma, kot je prej dejal Mirko. 

Albin Belšak je dejal, da tudi, če mu oni dajo soglasje, svet zavoda pa ne, bo odšel, v 

nasprotnem primeru pa tudi. Tako, da bo odločitev bolj pri svetu zavoda in bi bil bolj vesel, če 

bi zobozdravnik ostal, kot pa če odide.  

Borut Janžekovič je dodal, da je kot pacient zadovoljen z zobozdravnikom in bi si želel, da 

ostane tukaj. Najlepše bi bilo, če bi prišlo do dogovora med zobozdravnikom in zdravstvenim 

domom. Podprl pa ga bi na njegovi samostojni poti.  

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. S 7 glasovi ZA in z enim PROTI 

(Lea Majcen Bratuša) je bil sprejet naslednji 
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SKLEP št. 124 

 

Občinski svet Občine Sveti Tomaž je sprejel stališče, da se ugodi želji za podelitev koncesije 

za zobozdravstveno dejavnost v občini Sveti Tomaž.  

 

Ad/12 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi z izločitvijo iz javnega dobra za parc. 1206/8 

k.o. Rucmanci in je prosil direktorico za obrazložitev. 

Direktorica je povedala, da je parcela 1206/8 k.o. Rucmanci v zemljiški knjigi knjižena kot 

javno dobro. Ker parcela ne služi več svojemu namenu - občinski cesti, predlagamo izločitev 

iz javnega dobra. 

 

Župan je predlagal razpravo. 

 

Mirka Lovreca je zanimalo, če bo potem ta parcela na prodaj. 

Direktorica mu je odgovorila, da ja. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 125 

 

 
1. 

 
Ukine se javno dobro na zemljišču  

- s parc. št. 1206/8 k.o. Rucmanci. 
 

2. 
 
Zemljišče iz 1. točke tega sklepa postane last občine Sveti Tomaž.  
 

3. 
 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije.  
 
 

 

 

 

Ad/13 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi z imenovanjem članov v svet OŠ Sveti Tomaž. 

Predsednika Komisije za mandatna vprašanja in imenovanja je prosil za obrazložitev. 

Direktorica je dodala, da sta bila dva kandidata in sicer Samuel Megla, ki ga je predlagala 

Lea Majcen Bratuša in gospa Dušanka Ozmec, ki jo je predlagal SDS.  

Borut je nato dodal, da so sprejeli sklep, da sta oba kandidata primerna zato predlagajo 

občinskemu svetu, da ju potrdi.  

 

Župan je predlagal razpravo o kandidatih. 
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Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

Soglasno je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 126 

 
1.  

V svet zavoda Osnovna šola Sveti Tomaž se imenujeta:  
1. Samuel Megla, Sveti Tomaž 3, 2258 Sveti Tomaž 
2. Dušanka Ozmec, Senik 22, 2258 Sveti Tomaž 
 

2. 
 
Mandatna doba članov sveta traja 4 leta.  
 

3. 
 
Ta sklep velja takoj. 
 

 

Ad/14 

 

Župan je pojasnil, da je na vrsti točka v zvezi z imenovanjem člana v svet zavoda 

Zdravstveni dom Ormož. Predsednika Komisije za mandatna vprašanja in imenovanja je 

prosil za obrazložitev. 

Borut je pojasnil, da je bila predlagana Oblak Bernarda, ki je bila že do sedaj članica sveta 

zavoda.  

Ivana Grašiča je zanimalo koliko je kandidatov. 

Borut mu je odgovoril, da sta dva. Ivan Balažič in Bernarda Oblak in KVIAZ je izglasoval 

Bernardo Oblak.  

Ivana Grašiča je zanimalo na osnovi česa so se tako odločili na KVIAZU. 

Borut mu je odgovoril, da na osnovi sedanjega dela, ki ga je opravljala in na osnovi 

glasovanja.  

 

Župan je predlagal razpravo o kandidatih. 

 

Župan je predlagal glasovanje. Glasovalo je osem svetnikov. 

S 7 glasovi ZA in z enim PROTI (Ivan Grašič) je bil sprejet naslednji 

 

SKLEP št. 127 

 
1.  

 
V svet javnega zavoda Zdravstveni dom Ormož se imenuje  Bernarda Oblak, Koračice 14, 
2258 Sveti Tomaž. 
 

2. 
 
Mandatna doba člana sveta traja 4 leta.  

3. 
 
Ta sklep velja takoj. 
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Ad/15 

 

Pobude, predlogi in vprašanja svetnikov ter odgovori nanje. 

 

Župan je predal besedo svetnikom. 

Leo Majcen Bratuša je zanimalo če so kakšne informacije glede projekta elektrarna na šoli. 

Župan ji je odgovoril, da smo se prijavili kot konzorcij 13 občin, in da sedaj čakamo na 

odgovor in upamo da bomo uspešni. 

 

Ivan Grašič je deja, da pri družini Raušl še vedno teče voda na dvorišče, niso še zamenjali 

kanala in tista voda ni bila speljana v dolino in teče na njegovo zemljo. Avtobusna postaja ne 

more biti v Bratonečicah na mestu kjer je zdaj, naj o tem odloči komisija, saj je to izredno 

nevarno zaradi križišča. Naslednji problem so otroci v osnovni šoli iz vasi Gradišče, Mala 

vas, Zagorje, saj jih je preveč in nimajo avtobusnega prevoza do šole.  

 

Župan mu je odgovoril, da po predpisih niso niti upravičeni do tega. Če bi bila možnost, da 

dobijo takšen avtobus, da bi na liniji lahko pobrali tudi otroke iz Gradišča, Malih vin oziroma 

Zagorja, bodo to naredili in obrnili avtobus iz Bratonečic proti Gradišču, vendar treba na tem 

delati. Dejal je tudi, da je preverjajo vse možne variante in bodo videli, če bo možno dobiti 40 

sedežni avtobus. Seveda pa se postavlja vprašanje ali bo lahko vozil po teh naših poteh? Če 

bo zadeva možna jo bodo uredili. Gledati morajo tudi na ostale otroke iz občine, ki prav tako 

nimajo avtobusnega prevoza do šole in jim ga ne morejo zagotoviti.  

Ivan mu je odgovoril, da ga ostali otroci ne zanimajo, ker niso od tam. 

Župan mu je odgovoril, da so vse to naši otroci in ji moramo enako obravnavati. 

Igor je dodal, da je ogorčen nad Ivanovo izjavo. Kot svetnik ti je mar samo za ene otroke s 

tvojega rajona in želiš zanje izjemo, za vse ostale pa te ne skrbi.    

Pogovarjati se  moramo o šolskem prevozu za celoto otrok, ki jo vozimo v OŠ Sveti Tomaž in 

pri tem moramo študirati tudi na tiste, ki nimajo nobenega prevoza. Pri tem je pomembna 

oddaljenost, ne pa število otrok. 

Borut Janžekovič se je prav tako vključil v razpravo in dejal, da naj Ivan naredi načrt kje naj 

avtobus vozi in pobira otroke in naj da predlog na občino.  

 

Ciril Kosi je povedal, da bi M. Rajh rada kopala jarek pri kapeli v Pršetincih. 

Župan je pojasnil, da ni to cestni jarek in so že lansko leto iz vzdrževanja pokrili stroške za 

kopanje jarkov za katere je zadolžena država, pa ona nima denarja, občine pa ta sredstva 

zagotavljajo iz svojega žepa. Za kopanje med travniki pa žal ni denarja. 

Ciril Kosi je še dodal, da je tudi Andrej Pongračič prosil, če bi lahko jarek pri njih poglobili, saj 

so premajhni pretoki ob nalivih. 

Župan je odgovoril, da upa da takšnih poplav več ne bo, ampak je še problem pri peklu in po 

celi dolini, tako da je treba Milana Majcena prositi za pomoč. 

Dodal je še, da je problem pokošena trava, ki potem zabije prepust. Zadeva je problematična 

saj pokosimo jarke, nato pride naliv in voda za seboj vleče travo, ki jo pokosimo. Kaj naj z njo 

naredimo? Letos smo začeli prej kositi v primerjavi s prejšnjimi leti, saj je vegetacija dosti 

hitrejša, kot je bila prejšnja leta. Boji se, da bodo morali kositi trikrat, saj trava raste 

nenormalno. 

Svetniki so se strinjali s tem, kar je dejal župan. 

 

Albin Belšak je še dodal, da se je v Koračkem vrhu pri Golobovih zelo nevarno vključiti v 

promet oziroma na glavno cesto.  
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Župan je odgovoril, da se bo tam cesta znižala, po potrebi pa se bo uredilo prometno 

ogledalo. Sedaj še čakajo, da se naredi cesta. Pri Ireni je treba znižati breg za 40 cm, da ne 

bo previsoko. 

Ivana Grašiča je zanimalo, če misli Albin to cesto pri Strnadih, ki jo je tudi treba popraviti. 

Dodal še je, da je ta cesta še bolj nevarna za vključevanje na glavno cesto. 

Župan mu je odgovoril, da tam pride širša in dvignjena cesta. Če pa bo problem pri vidljivosti, 

pa bodo tudi tam uredili prometno ogledalo, ne bi pa rad posegal na tisti breg, kjer je 

elektrika, saj je to velik problem. 

Albina Belšaka je še vprašal ali se bo zamenjala ograja na pokopališču.  

Župan mu je odgovoril, da še ne ve, saj je to velik finančni zalogaj. Prav tako je povedal, da 

se bodo na naslednjih sejah srečevali s predlogom rebalansa. 100.000,00 EUR smo dobili 

manj, kot smo pričakovali, poleg tega smo se odločili še za nakup Štefančičeve hiše, ki bo 

znesla 80.000,00 EUR. 

 

Boruta Janžekoviča je zanimalo če je kaj več znanega v Središču ob Dravi od tiste skupne 

seje, če se že kaj dela ali se ne bo nič delalo. Prav tako je opozoril na vzdrževanje za 

njegovo območje, ki je sedaj ob nalivih tudi poplavljalo, zaradi odsotnosti našega izvajalca je 

šel sam ravnat in ugotovil, da manjka prod iz smeri Rucmanskega vrha proti hiši Rucmanci 

55. Ko je ravnal je na nekaterih delih že zemljo ven porinilo. Dodal je še, da je normalno, da 

občina ne bo čistila čisto vseh jarkov, še posebej če so med njivami. Če bi vsak nekomu 

plačal za to ali pa sam počistil jarek, bi bilo tudi dosti boljše in lažje za vse, saj občina na 

privatna zemljišča niti ne sme posegati. Je pa res, da nič ne služi čiščenje jarkov, če potem 

dalje ne teče in se zamaši.  

Mirko Lovrec je dodal, da smo si za to dosti sami krivi, saj ko obdelujemo zemljo na njivah, jo 

neprimerno obdelujemo in zamašimo tudi s tem jarke. Traktorje imamo dobre, nekoč so 

ljudje imeli konje in je bilo obdelovanje zemlje drugače, sedaj pa to zemljo odnese v jarke in 

normalno, da se zamašijo. V Italiji smo videli, da imajo tam počez skopane jarke.  

 

Župan je odgovoril, da se bodo glede proda še slišali, saj so še napovedana neurja in če ga 

sedaj navozijo, ga bo spet odneslo. Nekaj so ga že navozili, nekaj pa ga še bodo morali. 

Za Središče ob Dravi je povedal da sklep vlade velja, niso ga preklicali. Župani so bili v 

Ljubljani s peticijo, vendar niso nič uspeli. Ljudje se še vedno borijo proti tej zadevi in zapirajo 

promet.  

Ivan Grašič je dodal, da je bil dvakrat na omejitveni procesiji in meni, da na tak način ko 

zapirajo prehode ne bodo nič dosegli. Dejal je, da naj naredijo proteste v središču občine, saj 

s tem ko zapirajo ceste, ljudje res ne morejo nikamor, niti domov in se ne vedo organizirati 

glede protestov. 

Župan je še povedal, da imajo v naslednjem tednu v petek obrazložitev peticije v državnem 

zboru glede satelitskega urgentnega centra. Boji se, da bo zgodba enaka, tudi včeraj ko so 

bili v Ljubljani glede tega vprašanja na Ministrstvu so jim dali jasno vedeti, da satelitskega 

urgentnega centra ne bo, ne v Ormožu in ne v Ljutomeru. Edino kar so obljubili je, da se bo 

takšna kvaliteta storitev kot je trenutna, obdržala do leta 2027, potem pa ne vemo.  

 

Sonjo Štuhec je zanimalo, če so že preverili glede jarka pri Kečkovih, ko so navažali zemljo 

so z njo zapolnili jarke. Naj bi šlo za Komunalno podjetje. 

Župan ji je odgovoril, da bo zadevo preveril in uredil.  

 

Leo Majcen Bratuša je še zanimalo glede prometnega znaka pri Osnovni šoli. 

Župan ji je odgovoril, da je znak že naročen in da bo.  
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Ivana Grašiča je še zanimalo, kako je s komisijo in prometnimi znaki v vasi Mala vas. Prav 

tako je povedal, da mu voda zaliva garažo zaradi mulde in še cesta se nagiba proti njegovi 

garaži, zato mu notri teče voda ob nalivih. 

Župan mu je dogovoril, da bodo pogledali in uredili. 

 

Igor Majcen je dejal, da je pri Petkovih v Savcih 53, za njihovo hišo ena parcela 657/1, katere 

je lastnik občina. Zanimalo ga je ali je ta parcela v najemu? 

Župan mu je odgovoril, da je lastnik občina in je bila en čas v najemu, nekaj časa jo je 

obdeloval Milan Petrena.  

Igorja je zanimalo še, če jo še vedno Milan obdeluje. 

Župan mu je dogovoril, da ne več. Dajo jo enkrat letno pokositi. 

Igor je pojasnil, da so ga vaščani ravno to spraševali kako je z vzdrževanjem te parcele. Med 

ostalimi kmetijskimi zemljišči je ta parcela na zelo neprijetni legi oziroma na nehvaležni 

lokaciji.  

 

Ad/16 

Razno 

 

Župan je dejal, da bi se rad s svetniki pogovoril glede občinskega praznika. 

Prosil jih je za pomoč pri nekaterih prireditvah ter da se dogodkov, ki  so skupnega značaja 

udeležijo v čim večjem številu, posebej osrednje proslave dne 29.6.2024,  ki jo pripravlja 

kulturno društvo, vključene pa so še gospodinje.  

Povedal je še, da je naša občina letos polnoletna, zato smo se letos povezali z letalskim 

centrom Moškanjci, njihovi padalci bodo v petek večer slovesno prinesli občinsko zastavo. 

  

Dodal je še, da v ponedeljek začnejo v Koračkem vrhu s gradnjo ceste. Izvajalec je Cestno 

podjetje Ptuj. Povedal je še, da ima g. Goričan nerazumne zahteve. Želi, da bi gradili cestni 

prekop s tistimi obvoznimi jaški in mrežami, da bi mu to vodo spustili dol proti garaži v 

posode, da bi on s to vodo potem zalival rože. Seveda to ne smemo narediti, cesta se bo 

uredila in naredila mulda.  

Dodal je tudi, da so začeli z deli na parkirišču pri pokopališču, kjer se morajo položiti še 

robniki, kanalizacija, napeljava.  

 

Ivana Grašiča je še zanimalo, če si lahko ljudje kaj privat delajo v Koračicah. 

Župan mu je odgovoril da ja in da imajo vse potrebne telefonske številke izvajalcev, samo 

dogovoriti se morajo z njimi. 

 

Mirko Lovrec se je vsem zahvalil, da so mu stali ob strani ob izgubi staršev. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:05. 

 

 

Zapisala:         Župan: 

Zinka Hartman         Mirko CVETKO 
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OBČINA SVETI TOMAŽ  

 

 

 

 

 

 

POROČILO O REALIZIRANIH SKLEPIH 12. REDNE SEJE 

 

 

1. Sklep št. 114 je realiziran.  

2. Sklep št. 115 je v fazi realizacije.  

3. Sklep št. 116 je v fazi realizacije.  

4. Sklep št. 117 je realiziran.  

5. Sklep št. 118 je realiziran. 

6. Sklep št. 119 je realiziran. 

7. Sklep št. 120 je v fazi realizacije.  

8. Sklep št. 121 je v fazi realizacije. 

9. Sklep št. 122 je v fazi realizacije. 
10. Sklep št. 123 je v fazi realizacije. 
11. Sklep št. 124 je posredovan naprej.  
12. Sklep št. 125 je v fazi realizacije.  

13. Sklep št. 126 je v fazi realizacije.  

14. Sklep št. 127 je v fazi realizacije. 

 

 

Sveti Tomaž, 18.06. 2024       OBČINSKA UPRAVA 


